
 
Zápis z jednání Výkonného výboru SKP Kuželky Hradec Králové o.s. dne 13.1.2015 v Hradci Králové  
 
Účast: Němeček, Prokop, Vágner, Kučera, Velda, Fialová 
Omluveni:  Víšek 
 
VV projednal a schválil:  

1. Změnu ve vyúčtovávání cestovních příkazů – p. Kučera připraví nový formulář pro možnost 
vypsání více cest na jeden doklad. 

2. Byla opětovně vyjádřena nespokojenost s reakcí členů na výzvu ke sdělení hesel k zajištění 
přístupu do zabezpečené oblasti webu pro zadávání výsledků z turnajů. VV tímto vyzývá 
členy, kteří nereagovali, aby tak neprodleně učinili. 

3. Výzvu p. Víškovi k vyjádření, zda hodlá nadále pracovat ve VV klubu, od září jde o jeho třetí 
neúčast na jednání VV. 

 
VV oznamuje:  

1. Bylo přihlášeno jedno družstvo do tzv. „Senior ligy“. 
2. Školení od ČUS (28.1.) k novým stanovám se zúčastní p. Vágner, p. Prokop a p. Velda. 

  
VV uložil:  

1. Zrevidovat a případně opravit řetězy výtahů koulí a stavěčů, kontrola mazání převodovek. – 
p. Víšek, T: 15.11.2014 – druhá URGENCE 

2. Zajistit vyúčtování dotace od UNITOP. – p. Vágner, T: 20.1.2015 
3. Provést průzkum cen za vedení účtu a navrhnout jinou banku. - p. Kučera, T: 31.1.2015 

 
 

 
 
Zapsal: J. Němeček  
Schválil: J. Vágner a VV 


